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motto:

Tajemství úspěchu v životě není dělat, co se nám líbí, ale nalézt zalíbení
v tom, co děláme.

Thomas Alva Edison

StaroSta obce informuje
     Rok 2016 jsme v naší obci zahájili podle
dohodnutého harmonogramu prací, na kterém se
zastupitelstvo obce shodlo koncem roku 2015.
První naší dokončenou akcí je provedená
rekonstrukce kanceláří, které naše obec prona-
jímá na zámku pracovníkům Místní akční
skupiny (MAS), která pracuje pro obce našeho
mikroregionu. Jen připomenu, že tito pracovníci
pro obce zajišťují dotace a pomáhají obcím
Mikroregionu Němčicko tyto dotace podle pod-
mínek čerpat a také zdokumentovat. Při
rekonstrukci jsme zbourali příčku a uvedli míst-
nost do původního stavu. Tím jsme získali
krásnou, velkou místnost, která bude využívána
jako zasedací. Jsou zde nové elektrické rozvody.
Místnost je doplněna dobovými lustry, kolem
kterých jsou vytvořeny rozety. Místnost je
barevně sladěna s jedinými kachlovými kamny,
které jsou na zámku zachovány. Zasedací
místnost jsme pojmenovali pracovně „zelený
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salon“. V těchto pros-
torách zvažujeme
někdy v budoucnu us-
pořádat koncert vážné
hudby. Součástí rekon-
strukce bylo také bu-
dování sociálního
zázemí. Rekonstrukci
jsme ukončili v březnu.
V případě zájmu z řad
občanů naší obce je
možné si tyto prostory
prohlédnout po před-
chozí dohodě. Na přelomu března a dubna jsme se pustili do nové kanalizace pro
odvádění povrchové vody před obecní prodejnou. Na opravenou kanalizaci navázalo
vydláždění parkoviště a předláždění krajnice místní komunikace. Opravené parkoviště
budou využívat zákazníci naší prodejny. Můžeme s klidem říci, že akce parkoviště se
nám povedla a nové
parkoviště je chváleno
nejen našimi občany,
ale i přespolními, kteří
k nám jezdí na nákupy
a parkoviště využívají.
Já osobně dávám všem
z a  p r a v d u  a  j s e m
s  úpravou prostor před
naší prodejnou velmi
spokojený. Náklady na
n o v o u  k a n a l i z a c i
a  parkoviště jsou asi
50.000,- Kč. Také jsme
ještě stihli vydláždit
část cesty před domem
Raškových. Jedná se
jen o 60 m². Více zatím
nelze vydláždit, jelikož
v další části cesty je
nutné prohlédnout
a  pravděpodobně
z r e k o n s t r u o v a t
splaškovou kanalizaci.
S dokončením cesty
k domu pana Vrány
počítáme až v roce
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2017. Měsíc květen a červen budeme věnovat výsadbě před zámkem a na zámeckém
nádvoří. Chceme, aby obec nebyla jen zelená, ale aby byla i kvetoucí. Kvetoucí záhony
by měly být u zámecké brány a přímo v zámku před knihovnou a kulturním domem.
V současné době připravují zaměstnanci obce záhony k výsadbě. S výběrem sazenic
a s celkovým sladěním výsadby nám pomáhá paní Zdenka Loučková. Souběžně
s přípravou výsadby budeme dělat dětské hřiště v Poličkách a v areálu MŠ. Na hřiště
v Poličkách jsou již zakoupené herní prvky. Nyní je nutné začít připravovat dopadové
plochy a základy pro usazení herních prvků. Hřiště v Poličkách chceme vybudovat
svépomocí jako akci “Dospělí našim dětem”. Tímto se obracím na občany naší obce
s prosbou o pomoc při výstavbě tohoto areálu pro děti. 
     V MŠ nám udělá nové hřiště firma, která vzešla jako vítězná ze zadaného
výběrového řízení. Výběrové řízení bylo dne 9. 5. 2016 a vyhrála firma BONITA Group
Service s.r.o. Hřiště bude vybudováno v hodnotě 330.658,- bez DPH. Zastupitelstvo má
představu, že hřiště za MŠ bude využíváno pouze dětmi z MŠ. Důvodem je horší kon-
trolovatelnost tohoto hřiště, dochází zde k poškozování vybavení a na hřišti se schází
mládež, která má již poněkud jiné zájmy než dělat bábovičky.
     Toto je výčet akcí, které chceme zvládnout do začátku prázdnin. O dalších akcích
v obci vás budeme informovat v následujícím zpravodaji. 
     Přeji všem občanům hezké léto.

Starosta obce Ladislav Sypko

Zima jaKo na HouPaČce
     Na rozdíl od loňské zimy napadl sníh snad pětkrát. První sníh napadl hned 1. ledna
2016 a 10. ledna nebylo po sněhu ani památky. Poslední sníh napadl 7. března. Prosinec
2015 byl teplotně průměrný, byl o 10 °C teplejší než v loňském roce. V měsíci prosinci
panovaly vysoké teploty s výjimkou posledních tří dnů, kdy dosahovaly mínusových
hodnot. Měsíc prosinec svým teplotním průměrem +11,97 °C přeskočil měsíc listopad
a dokonce byl teplejší nežli měsíc říjen. Oproti tomu leden se svými celodenními
teplotami pod bodem mrazu byl průměrem -0,38 °C nejchladnějším měsícem letošní
zimy. Svědčí o tom nejnižší teplota -12,8 °C naměřená 22. ledna 2016. Co chybělo
v lednu do průměru, to napravil únor svými vysokými teplotami, které nepamatujeme
nejméně 15 let. Letošní zima překročila loňské srážky o 16 mm. V únoru také napadlo
nejvíce dešťových srážek letošní zimy. Měsíc březen se se svými teplotami vrátil zpátky
do loňského průměru. Druhá polovina měsíce avizuje teplé a suché počasí. Jestli to bude
pravda, to se uvidí. 

průměrná roční teplota za rok 2014 = +12,31°c
průměrná roční teplota za rok 2015 = + 11,97°c

srážky za rok 2014 = 644 mm
srážky za rok 2015 = 411 mm
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noVoroČnÍ PocHoD Do ŽeLČe V netraDiČnÍm
ČaSe S reKorDnÍm PoČtem ZÚČaStnĚnÝcH
     Již posedmé se setkali občané Doloplaz s občany sousední Želče u želečského
rybníka, aby společně přivítali Nový rok. Oproti minulým ročníkům se setkání konalo
v odpoledních hodinách 1. ledna 2016. A jak se na místě srazu ukázalo, bylo to správné
rozhodnutí obou starostů pořadatelských obcí. Za příjemného mrazivého počasí
s nadílkou dlouho očekávaného sněhu dorazilo do místa setkání osmdesát vyznavačů
zdravého pohybu.
     U nás v Doloplazech se ve 13:00 hod. prezentovalo před hasičskou zbrojnicí třicet
občanů (také z Dobromilic, Kojetína a Němčic nad Hanou). Želečtí opět připravili
ohniště pro opékání, u kterého se všichni náramně vesele bavili. Přítomné děti díky
sněhové nadílce měly také o zábavu postaráno. Vzájemná blahopřání pevného zdraví,
pohody a spokojenosti v roce 2016 nebrala konce. Závěrečné společné fotografování
bylo krásnou tečkou za touto vydařenou akcí. Na shledanou a ahoj v příštím roce opět
zde! Znělo z úst většiny přítomných a spokojených účastníků, kteří se vydali ke svým
domovům.
     Poděkování patří všem, kteří se této akce zúčastnili a také organizátorům-starostům
obou obcí.

Miroslav Rohel
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Z HaSiČSKÉHo Sboru
    Je tu opět jaro a po celkem klidném zimním období, které bývá většinou
bilancováním uplynulého roku na výročních schůzích a návštěvami bratrských sborů,
které činí totéž, je činnost sboru omezena na údržbu a konzervaci hasičské techniky,
aby byla schopna výjezdu i v zimním období.
     Na výroční schůzi, která se konala 5. 12. 2015 byl oceněn hlavně dorost, který se
dostal na okresní i krajské kolo, ale také jejich vedoucí, a všichni, kdo byli daný rok
nejaktivnější. Také zde byla přijata do sboru nová mládež. A oceněni sborem byli: Běhal
René, za práci ve sboru a hlavně s mládeží, Antonín Pavlík mladší, za aktivní práci ve
sboru, Pecina Radek a Květa Královičová, za účast na okresním kole hry „Plamen“
v kategorii dorostu a Tomáš Porupka za účast na okresním, ale i krajském kole této hry.

Následně byla také odměněna i ostatní mládež, mikulášskou nadílkou, kterou jim dovezli
čert a anděl na skvostných ponících.
     Letošní hasičský ples dne 15. 1. 2016 se konal v příjemné atmosféře skupiny bratří
Kučerů, která svojí hudbou nadchla některé návštěvníky tak, že si s nimi i zazpívali.
     Výroční schůze 16. okrsku, do kterého náš sbor patří, se konal ve Vitčicích 23. 1.
2016. I zde proběhlo zhodnocení uplynulého roku a byla předána ocenění mimo jiné
také našemu dorostu za reprezentaci na okresním kole hry Plamen. Sestře Špačkové zás-
tupci našeho okrsku a starosta okresu bratr Brabec popřáli k významnému životnímu
jubileu.
     Tentýž den jsme zveřejnili foto opravené hasičské stříkačky PS-8, se kterou jezdíme
na soutěže veteránů. Doufejme, že se naše výsledky budou také tak blýskat, jako tento
stroj natřený v našich barvách, tedy modré a žluté.
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   1 2 .  3 .  2 0 1 6  p r o b ě h l
v  hasičských skladech v obci
Hamry každoroční velitelský
den, kde se hasiči zdokon-
a l o v a l i  v  p o ř a d o v é
p ř í p r a v ě ,  p r a v i d l e c h
požárního sportu, radiokomu-
nikaci a stejnokrojového
předpisu. Zejména pořadová
příprava některým účast-
níkům prospěje, poněvadž od
té doby, kdy byla zrušena zák-
ladní vojenská služba, tak
mladší hasiči mnohdy ne-
mají ani potuchy jak
pochodovat, jak velet
družstvu a věci s tímto spo-
jené. Také radiokomunikace mnohým rozšířila znalosti ve spojení mezi jednotkami.
     25. 3. 2016 proběhla pravidelná jarní zkouška techniky na místní nádrži a zjištěné
závady jsme okamžitě začali napravovat.
     I letos jsme se účastnili dalšího ročníku „Čelčického uzlování“. Je to soutěž velmi

náročná na zručnost a rychlost ve
vázání uzlů. Tento rok jsme byli pří-
tomni s jedním družstvem starších
žáků, s umístěním na 8. místě, jed-
ním jednotlivcem v kategorii
mladší žáci a čtyřmi jednotlivci v
kategorii starší žáci.

Za mladší žáky nastoupil Jirka
Doležel, který mezi 69. soutěžícími
získal 40. místo a za starší žáky to byli
Adélka Vránová na 19. místě, Ven-
dulka Vránová 33. místo, Adélka
Césarova 37. místo a Terezka
Jančíková na 55. místě. Neměli to
jednoduché, v jejich kategorii bylo
68. soutěžících a mnozí z nich se
těchto soutěží účastní velmi aktivně,
bylo zde soutěžní družstvo například
až ze Zlína Malenovic.

Nesmím zapomenout ani na
kategorii vedoucích mládeže, kde se
René Běhal, umístil na 7. místě z 19. 
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    Jako poslední před dokončením tohoto článku, proběhl sběr železného šrotu
s uspokojivým výsledkem.
     V květnu začínají soutěže, tak doufejme, že se nám bude letos dařit alespoň tak jako
v roce loňském.
     A závěrem bych chtěl opět připomenout, že naše zásahová jednotka je stále v poho-
tovosti a všem občanům naší obce k dispozici v případech nouze přes linku 150.
                               S přáním krásných jarních a letních dní jednatel SDH Karel Bátěk.
obČanSKÉ SDruŽenÍ mÍStnÍ ŽenY
     Vážení spoluobčané,
dovolte mi, abych Vás
seznámila s akcemi, které
uspořádalo naše občanské
sdružení v uplynulém
období.

   Hned v úvodu roku
3. 1. 2016 jsme se sešly na
bowlingu v Tištíně při přá-
telském utkání proti
děvčatům z obecní prode-
jny a obecního úřadu.
Akce to byla velmi zdařilá
a nebylo vítězů ani po-
ražených byla jen dobrá
nálada a slib, že příště
zase.
    13. 2. 2016 se konal
IV. ples Místních žen,
bylo to pěkné a snad se
i všichni přítomní dobře
bavili. 14. 2. 2016 ve 14
hodin se sešly děti na dět-
ské diskotéce. Tombola
byla bohatá, soutěže pro
děti i s rodiči. Na závěr všechny děti dostaly od obecního zastupitelstva velký dort se
znakem naší obce. Ten se rozkrájel a beze zbytku snědl. Ráda bych touto cestou poděko-
vala všem sponzorům, kteří nám přispěli svými dary do tomboly jak na ples, tak na dět-
skou diskotéku.
     V březnu jsme spolu s obecním úřadem uspořádali velikonoční výstavu. Vystavovali
místní i přespolní a návštěva našich spoluobčanů byla hojná.
     30. 4. 2016 se naše sdružení společně s hasiči a s obecním úřadem aktivně zapojilo
u příležitosti oslav osvobození naší obce do akce závod do poličského kopce a navazující
akce pálení čarodějnic. 
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    Pravidelně se v naší klubovně koná tvořivá
dílnička pro děti pod vedením paní Jany Vránové.
Děti zde vytvářejí velmi pěkné věci - velikonoční
přáníčka, šperky apod. 
     Nyní připravujeme výlet vlakem a pěšky na
Kosíř při příležitosti dne dětí a na závěr školního
roku autobusový výlet do Sloupsko-šošůvských
jeskyní a na zámek v Rájci Jestřebí. Zájemci na obě
akce se mohou hlásit u paní Kateřiny Dostálíkové
nebo na obecním úřadě. 

Za občanské sdružení Místní ženy Dana Sypková

oDmĚna Za PoLoLetnÍ VYSVĚDČenÍ
     29. 1. 2016 v den pololetních prázdnin jely děti za odměnu na film Zvonilka a piráti.
Přidali se k nám také kamarádi z místní mateřské školky. Děti prožily dobrodružství
s vílou Zvonilkou a piráty. Zvonilka byla osvobozena a děti odjížděly domů s krásným
filmovým zážitkem.

VeLiKonoČnÍ VÝStaVa
     V měsíci březnu se již tradičně konala
velikonoční výstava. Kulturní sál byl zaplněn
velikonočními výrobky a dekoracemi a již na
první pohled nás zaujali krásné jarní květiny.
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Návštěvníci si mohli
zakoupi t  ručně
malované kraslice,
s laměné  ozdoby,
výrobky z  prout í ,
věnečky na dveře,
háčkované a pletené
dekorace a drobnou
bižuterii. 
   V e l i k o n o č n í
v ý s tava se všem
návštěvníkům líbila a
nemohla by splnit
s v ů j  c í l ,  n e b ý t
spolupráce se všemi,
k t e ř í  s e  n a  t o m
podíleli. 
     Všem proto patří dík za úspěšný průběh výstavky a budeme se těšit na další krásné
akce. Děkujeme

maSarYKoVa ZŠ a mŠ neZamYSLice VÍtÁ jaro
     „Jaro, jaro, jaro už je tu! Sníh se mění na sněženky, slunce sype z peněženky, na zem
tisíc zlatých dukátů…“ Tak tuhle písničku si s prvňáčky poctivě zpíváme od začátku
března. Snažíme se zpívat hodně hlasitě, aby nás konečně jaro vyslyšelo a přišlo mezi
nás. Celá škola se barví do jarních tónů, z oken zmizely vločky a nahradily je květiny,
sněhuláky na nástěnkách tříd a na chodbách školy nahradila zvířátka, sluníčka a jiná
jarní dekorace. Zkrátka všichni vyrábíme ze všech sil. 
     Avšak nejen bohatou jarní kreativitou se naše škola může v tomto předjarním období
pochlubit. Od začátku školního roku 2015/2016 se žáci pilně připravovali pod vedením
zkušených pedagogů na různé
soutěže a olympiády a nemalé
úspěchy se záhy dostavily.
O zhodnocení úspěchů žáků a
pedagogů naší školy jsem
poprosila pana ředitele Mgr.
Petra Jordána. „Žáci naší školy
se pravidelně účastní mnoha
soutěží a olympiád a mohu
s velkým potěšením konstatovat,
že velice úspěšně. Rád bych zde
uvedl alespoň některé z nich.
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Skvělého výsledku, a to
vítězství v okresních kolech,
dosáhla hned tři družstva
našich osmáků a deváťáků.
V soutěži „Finanční gramot-
nost“ to bylo družstvo ve
složení Aneta Crhanová,
Tadeáš Vymazal a Aneta
Š i k l i n g o v á ,  v  s o u t ě ž i
o  zdravém životním stylu
„Sapere - vědět jak žít“ to
byli žáci Samuel Hučín,
Kristýna Křupková a Nikola
Kuchařová a v soutěži zabý-
vající se bezpečnostní problematikou „Tuta via vitae“ nás úspěšně reprezentovali Jolana
Moravcová, Valerie Barošová a Adéla Špalková. Všechna tři družstva postupují do
krajských kol a nám nezbývá, než všem držet palce. Tradiční úspěch zaznamenal školní
časopis Písařík, který se stal druhým nejlepším tištěným časopisem v republice a prvním
nejlepším webovým časopisem v republice. A aby to bylo pěkně zkompletováno, třetího
místa dosáhl časopis v doplňující kate-
gorii „Titulka“. Pro redakci je toto
ocenění obrovským úspěchem a velkou
motivací i do dalších ročníků. Velké
díky a uznání patří šéfredaktorce ča-
sopisu paní učitelce Mgr. Jarmile
Krupičkové.  Skvělého ví tezství
v okresním kole dějepisné olympiády
dosáhla Aneta Crhanová, žákyně třídy
9. A., která tak zúročila nejen své
výborné znalosti z oblasti historie, ale
také pečlivou přípravu na soutěž.
V tomto okresním kole dějepisné
olympiády nás dále reprezentovali
Samuel Hučín a Břetislav Prokop, kteří
se mezi silnou konkurencí také
neztratili. Všestrannost znalostí Anety
Crhanové potvrzuje také vítězství ve
školním kole fyzikální olympiády
a skvělá reprezentace školy v okresním
kole zeměpisné olympiády, které se
Aneta zúčastnila společně s taktéž
velice úspěšným Michalem Horákem.
Proběhla také již tradiční pěvecká
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soutěž ve zpěvu hanáckých písní s názvem: „O hanáckyho kohóta“ organizovaná paní
učitelkou Mgr. Ivetou Dragonovou. Celkem se zúčastnilo 35 dětí od první do osmé třídy.
Třída 3. A. se zapojila do soutěže: JARO, LÉTO, PODZIM, ZIMA, ZDRAVÁ STRAVA
JE VŽDY PRÍMA. Záměrem bylo vhodně zpracovat téma a dostat se na stránky
kalendáře HAPPYSNACK 2016. Z nakreslených obrázků bylo vybráno pět a dobrou
zprávou je, že se umístily hned čtyři výkresy. V celkovém počtu 32 škol, které se do
soutěže zapojily, je to jistě velký úspěch. Úspěchů máme mnoho, ukrývá se za nimi
výborná práce pedagogů a svědomitá příprava našich žáků. Všem patří za skvělou
reprezentaci školy velké díky!“
     V lednu letošního roku proběhl zápis nastávajících prvňáčků. Celkem se jich
dostavilo 48. Děti byly moc šikovné, nebály se a předvedly učitelům prvního stupně, že
si mohou bez obav říkat předškoláci. A my už se na naše nové žáky moc a moc těšíme.
     V lednu také proběhl lyžařský výcvikový kurz, který se konal v Hynčicích pod Suši-
nou s lyžařským areálem Kraličák. Účastnili se ho především žáci sedmých ročníků,
doplnili je osmáci a deváťáci. Sněhové podmínky byly v rámci možností dobré, počasí
taktéž, instruktoři skvěle připraveni a žáci poslušní. Ubytování skvělé, stravování jako
od maminky a bazén úžasný. Na konci týdne lyžovali úplně všichni a tím byla mise
„LYŽÁK 2016“ beze zbytku splněna. Velké poděkování patří panu Petru Moravcovi,
který nám odvezl lyže a kufry až na hotel. Nám nezbývá než těšit se na příští lyžařský
výcvikový kurz. Sportu Zdar!
     V rámci výuky anglického jazyka bylo do školy v únoru letošního roku pořízeno
kolem čtyřiceti nových knih, které si žáci mohou nejen přečíst, ale navíc mohou obohatit
a rozšířit svou znalost angličtiny. Na bližší informace jsem se zeptala paní učitelky Mgr.
Alice Košárkové: “Všechny knihy jsou psány v anglickém jazyce a patří do série Oxford
Bookworms Library, která nabízí jak moderní, tak klasickou literaturu adaptovanou tak,
aby jí porozuměli studenti různé jazykové úrovně. Žáci naší školy mohou vybírat
z úrovní 1-4 a nabídka titulů je opravdu pestrá. Od klasických děl, jako jsou např. Jáma
a kyvadlo, Obraz Doriany Graye či Dobrodružství Toma Sawyera až po příběhy, které
mají potenciál zaujmout dnešní teenagery. Každá kniha je navíc doplněná o úvod,
krátkou informaci o autorovi a aktivity, které mohou pomoci porozumění textu. Nové
knihy se jistě stanou vhodným doplňkem pro výuku angličtiny a praktickou motivací
pro žáky.“
    Nesčetné aktivity nabízí dětem již tradičně školní družina. Akce pořádané
jednotlivými odděleními spojuje kreativita, soutěžení, pohyb, představivost, schopnost
empatie a rozvoj komunikace. Z těch nedávných jsou to například reje masek
a karnevaly, Talentmánie, Prostřeno nebo Týden s Harry Potterem.
     Jaro je skutečně za dveřmi a dřív nebo později se určitě ukáže v celé své kráse, tak,
jak každý rok. A nám nezbývá nic jiného, než trpělivě čekat. Čas čekání si můžeme
zpříjemnit různorodými aktivitami, například sportem, procházkami, zpěvem či jarním
úklidem. A když začneme s úklidem sami v sobě, nějakou tu šmouhu na okně přejdeme
s nadhledem a úsměvem. A s úsměvem jde přece všechno líp!
     Jménem vedení, zaměstnanců i žáků Masarykovy ZŠ a MŠ v Nezamyslicích přeji
všem čtenářům Zpravodaje jarní dny plné slunce a úsměvů.

Dáša Halašová
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antoinetta - KrÁLoVna francie
   Dne  12 .  3 .  s e

kona l  zá j ezd  do
Prahy na muzikál
Marie Antoinetta, na
který jsme se velmi
dlouho těšili. Po pří-
jezdu do Prahy jsme
měli chvíli rozchod.
Prohlídli jsme si
krásy Prahy a poté
jsme se společně pře-
sunuli do divadla
Hybernia. U vchodu
jsme měli možnost si
zakoupit program.
P o t é  j s m e  s e
přemístili do šaten,
a odložili jsme si své
kabáty, dále jsme
pokračovali do sálu,
kde jsme usedli na
svá místa. Po chvíli
nedočkavého čekání
začal muzikál. 
     Příběh měl his-
torický děj, vyprávěl
o sobecké, ale krásné

královně Marii An-
toinettě, která si proti
s o b ě  a  c e l é m u
království poštvala
poddané. Mezi tím
c o  s e  p o d d a n í
bouřili, ona vychová-
vala své dvě děti
a zároveň zahýbala
svému manželovi
s vojákem Axelem.
Poddaní se stále více
bouřili a chtěli po
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královské rodině,
aby se vzdala bo-
h a t é h o  ž i v o t a
a  vrátila se z Ver-
sailles do Paříže.
Když dorazili do
Paříže, vůbec se jim
tam nelíbilo, protože
obyvatelé byli stejně
z l í .  P r o t o  s e
krá lovská rodina
rozhodne  o  ú těk
s  pomocí  vo jáka
Axela. Ale při útěku
je stráž odhalí a pošle
do vězení. O rok
později pověsí krále
Ludvíka XVI. vinou královny. A rok na to tedy roku 1793 je královna odsouzena k smrti
gilotinou a jejich děti jsou posláni do jiných rodin a učeni řemeslu. A tak skončil příběh
Antoinetty - královny Francie. 
     Po ukončení muzikálu jsme se odebrali do autobusu a vyrazili domů.
     Muzikál byl nádherný, naučný a plný písniček. Doufáme, že to nebyl náš poslední
muzikál s obcí Doloplazy.

Adélka a Míša

cViČenÍ S niKoLou
     Každé úterý od 18:20 hod. v kulturním sále v Doloplazech probíhá cvičení pro
všechny věkové kategorie pod vedením zkušené cvičitelky Nikoly Běhalové. Nosit
podložku na zem, pití, ručník (na utření potu) a hlavně dobrou náladu.

Na všechny cvičenky se těší Nikola Běhalová

obnoVenÝ ZÁVoD Do PoLiČSKÉHo KoPce 
a PÁLenÍ ČaroDĚjnic
     Poslední dubnová sobota se nesla v duchu čarodějnic a sportu. Ve 14 hodin se děti
sešly pod poličským kopcem. Závodilo se na kolech, koloběžkách a odrážedlech. Každý
závodník se snažil do cíle dojet co nejrychleji. Na konci závodu na děti čekala sladká
odměna a diplom. Po ukončení závodu se na poličském kopci sešly malé čarodějnice
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a čarodějové. Vydaly se na kouzelnou
stezku, kde plnily různé úkoly. Na konci
stezky mohly ochutnat kouzelný lektvar a ti
hladoví si opekli špekáček. Celé odpoledne
malovala na obličeje paní Dana Vlčková
dětem krásné masky. S kreslením měla
veliký úspěch a tímto paní Vlčkové moc
děkujeme. 
    V podvečerních hodinách na kopci
zavoněla grilovaná kýta, ozývala se hudba

a čepovalo se výborné pivo i kofola. To
přilákalo plno závodníků na kole a na svých
strojích také dorazily čarodějnice páté
kategorie. Soutěžilo se v různých
kategoriích - ženy, muži do cent, muži nad
cent, 1+1 a historické vozy. 

Časy všech závodníků byli skvělé.
Všichni poličský kopec vyjeli a tím sklidili
velký obdiv od publika. Největší potlesk
sklidily čarodějnice páté kategorie - Lucie,
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Jana a Kamila. Svými čarodějnickými
vozidly dosáhly výborných časů. Nakonec
jsme upálili čarodějnici Roxanu. 
     Celý den se vydařil a děkujeme všem
účastníkům i  pořadatelům za účast
i  spolupráci. 

Výsledky:

Nejelegantnější čarodějnice: Ženy:
1. Lucie Pazderová - 0,46 s. 1. Kristýna Fišerová - 0,37 s.
2. Jana Loncová - 0,52 s. 2. Nikola Běhalová - 0,41 s.
3. Kamila Cesarová - 1,07 s. 3. Zdeňka Fišerová - 0,46 s.

Muži nad cent: 1+1
1. Roman Polách - 0,46 s. 1. Petra Přecechtělová + Matýsek - 0,50 s.

Muži do cent: Historické vozy:
1. Jakub Nakládal - 0,29 s. 1. Zdeňka Kučerová - 1,22 s.
2. Vladimír Fišer - 0,31 s.
3. Patrik Lužný - 0,37 s.

Nejstarší závodník:
1. Miroslav Rohel - 0,46 s.

Za Místní ženy Kateřina Dostálíková
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PLeS - mÍStnÍ ŽenY
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Naši skvělí barmani - Jiří Doležel a Ivana Křepelková
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beSÍDKa Ke Dni mateK
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Opustily nás:

slečna Eva Vrbová 
paní Jena Karásková

SPoLeČenSKÁ KroniKa
Životní jubileum oslavili:
     

paní Čepýová Jiřina
paní Holásková Ludmila
paní Jarmila Bártková
paní Libuše Novotná

ještě jednou moc gratulujeme!

paní Jiřina Čepýová

paní Jarmila Bártkovápaní Ludmila Holásková

✥
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